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Protokół nr 18/20
Komisji Spraw Społecznych

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
w dniu 20 kwietnia 2020 r.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych
kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych
Ewa Odulińska Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz.
16:51 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych
było 8 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez
potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja). Poinformowała, że obrady komisji są
prawomocne. Komisja jest przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2
marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem,
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych
nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2020r. poz. 374, z późn. zm.), za pośrednictwem
systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym
w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali
konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za pomocą za pośrednictwem systemu
wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu eSesja.

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
uczestniczyli :

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla;
2. Monika Orpel - Śmigielska – Kierownik-Koordynator Biura Prawnego;
3. Zbigniew Romanowicz - Sekretarz Miasta;
4. Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Kędzierzynie Koźlu;
5. Anna Brągiel - dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”;
6. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw

Socjalnych i Zdrowia;

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr 16 z dnia 20 stycznia 2020 r. oraz protokołu Nr 17 z dnia

17 lutego 2020 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii
Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu.

5. Sprawozdanie ze realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku
publicznego za rok 2019.

6. Sprawozdanie z działalności ŚDS PROMYCZEK.
7. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 r.
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych i Narkotykowych za 2019 r.
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9. Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2019 r.
10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r.
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 za 2019 r.
12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021

za 2019 r.
13. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony

(wniosek nr PMS.7142.5.17.2019).
14. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony

(wniosek nr PMS.7142.5.1.2020).
15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2019.

13. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.19.2019.

14. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.27.2019.

15. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.33.2019.

16. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.36.2019.

17. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.37.2019.

18. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.39.2019.

19. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.40.2019.

20. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.47.2019.

21. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.48.2019.

22. Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.62.2019 - z prośbą o przyspieszenie
wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na złożoną przez
mieszkańców budynku skargę na uciążliwych lokatorów.

23. Zatwierdzenie listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego
do najmu socjalnego z dnia 19 lutego 2020 r. (zarządzenie Prezydenta Miasta
Nr 580/PMS/2020).

24. Sprawy bieżące.
25. Zakończenie obrad.
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu Nr 16 z dnia 20 stycznia 2020 r. oraz protokołu Nr 17 z dnia
17 lutego 2020 r.
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekty protokołów zostały
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 16/20 oraz 17/20 przez głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) przyjęła protokół nr 16/20 oraz 17/20.

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii
Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie
w temacie, Wojciecha Jagiełło zastępcę prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że jak co roku, pomoc jest udzielana
dla powiatu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej
w Kędzierzynie-Koźlu, obecnie zajęcia w Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-
Koźlu nie są prowadzone, zostało wysłane pismo do Starosty Powiatu z zapytaniem, kiedy
warsztaty wznowią działalność. Oczekują na odpowiedz na to pismo.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony projekt uchwały, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję, wobec
braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod
głosowanie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki
Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Sprawozdanie ze realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za rok 2019
(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że Komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję,
wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.
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Ad 6.
Sprawozdanie z działalności ŚDS PROMYCZEK (sprawozdanie stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie
w temacie, dyrektor Ś.D.S. „Promyczek” Annę Brągiel.

Radny Marek Piasecki zapytał jak w tym ciężkim czasie funkcjonuje ŚDS Promyczek, czy
odbywają się zajęcia.

Anna Brągiel - dyrektor Ś.D.S. „Promyczek” wyjaśniła, że 12 marca br. Wojewoda Opolski
zawiesił działanie wszystkich ŚDS w województwie, od 12 marca są bez podopiecznych,
pracownicy mają pracę zdalną szyją maseczki z materiału powierzonego od sponsora,
również wymieniają się na dyżurach, pomagają podopiecznym dokonując zakupów oraz
świadczą pomoc w  skorzystaniu z lekarza, wszystkie sprawy są załatwiane telefonicznie.
Czekają na poprawę sytuacji. Podopiecznym PEFRON wypłaci zadośćuczynienie z powodu
zawieszenia działalności ŚDS, po 500 zł za każdy miesiąc zawieszenia działalności. Każdy
podopieczny spełniający kryteria otrzyma takie zadośćuczynienie od państwa.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała, że jest to bardzo
trudny czas dla wszystkich, dla pracowników oraz dla podopiecznych, podziękowała za
kolejny rok ciężkiej pracy na rzecz potrzebujących, wspaniale, że pracownicy znaleźli niszę i
w tym trudnym czasie szyją maseczki, pomagając nadal, wobec braku osób chętnych do
dyskusji, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że komisja Spraw
Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 7.
Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 r.
(analiza stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że Komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję,
wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła przedstawione sprawozdanie Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2019 r.

Ad 8.
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Narkotykowych za 2019 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję,
wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 9.
Sprawozdanie z realizacji Programu Ochrony Zdrowia za 2019 r. (sprawozdanie stanowi
załącznik do nin. protokołu).
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Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję.

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o zawieszone badania zdrowotne, cześć badań miało
być realizowane w szpitalu w Koźlu, obecnie został przekształcony na szpital jednoimienny
zakaźny i jest duży problem w realizacji tych badań. Co z realizacją badań, czy nastąpi
rezygnacja z tych badań, może lepiej przeznaczyć pieniądze na coś innego. Czy istnieją takie
możliwości prawne.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że zadane pytanie dot. obecnej
sytuacji a nie sprawozdania, poinformował, że wszystkie postępowania zostały wstrzymane,
szukają rozwiązań dot. ewentualnego przeniesienia części realizacyjnej zadań na drugą
połowę roku lub ostatni kwartał gdy podmioty nie będą w stanie zrealizować tego zadania.  Są
na etapie szukania rozwiązań, a z podmiotami z którymi zostały podpisane umowy, są na
etapie rozmów o anulowanie umów lub ewentualnie rozwiązania umów z oferentami gdy
umowy są nie podpisane. Oraz nie będą organizować konkursów, w tych programach w
których konkurs nie został jeszcze ogłoszony i nie został rozstrzygnięty.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podsumowała, że trudno będzie
zrealizować programy w tym roku, najgorsza sytuacja dot. szpitala, w ośrodkach
świadczących usługi rehabilitacji, umowa na program z zakresu rehabilitacji, aktualnie
wszystkie gabinety rehabilitacyjne od górnie są zamknięte, a po otwarciu również gabinety
będą działa w stopniu ograniczonym. W poprzednim roku badania były wykorzystane przez
pacjentów na poziomie 70-80%.

Przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja Spraw Społecznych zapoznała się i
przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 10.
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r.
(sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
zostało przedstawione obszerne sprawozdanie pisemne, przewodnicząca otworzyła dyskusję.

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o czy w chwili obecnej zgłasza się zwiększona ilość
osób po pomoc. Czy przybywa osób potrzebujących.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że na chwilę obecną nie dostrzegają
zwiększonych potrzeb.

Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie
Koźlu wyjaśniła, że obecnie ośrodek działa w określonych warunkach, w trudniejszych
warunkach, pracownicy socjalni dużą cześć pracy wykonują zdalnie, nie wychodzą na
wywiady środowiskowe jak dotychczas, ale wszystkie bieżące zgłaszane potrzeby są
zabezpieczane. Nie ma jakiś szczególnych wzrostów. Może za kilka miesięcy będzie inna
sytuacja. Na chwilę nie są zgłaszane zwiększone potrzeby. Dla rodzin których dzieci
korzystały z posiłków w szkole tym rodzinom są przyznawane zasiłki celowe na zakup
żywności. Pracownicy MOPS są w stałym kontakcie z seniorami z domów dziennego pobytu.
Wolontariusze i kurierzy społeczni pomagają seniorom w zaopatrzeniu. Dodała że MOPS
działa na bieżąco.

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o kadrę, czy jest duża absencja chorobowa.
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Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie
Koźlu wyjaśniła, że cześć pracowników korzysta z opieki nad dzieckiem, reszta pracuje, tam
gdzie palcówki są nie czynne personel został przekierowany do innych palcówek, np.  do
pomocy w mieszkaniach chronionych, niewielka cześć osób jest na chorobowym.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 11.
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020 za 2019 r. (sprawozdanie stanowi
załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję,
wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji zapytała się dyrektor MOPS
czy w obecnym czasie jest więcej zgłoszeń przemocy i większa przemoc. Czy środowiska są
pilnowane. . Czy występują zgłoszenia o innych problemach lub inne zagrożenia.

Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie
Koźlu wyjaśniła, że zespół interdyscyplinarny pracuje zdalnie lecz pracownicy są w stałym
kontakcie telefonicznym z rodzinami w których są zgłoszone ,,Niebieskie karty” szczególnie
z kobietami czy coś złego się nie dzieje. Nie ma dodatkowych zgłoszeń. Jest możliwość
kontaktu telefonicznego z terapeutą, można korzystać z wsparcia telefonicznego.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że obecnie
szkoły i świetlice są zamknięte, a tam najczęściej dzieci spędzały całe dnie i były
zaopiekowane. Gdyby było zgłoszenie o dziejącej się krzywdzie dzieciom lub innym
wówczas pracownicy udadzą się na wizję i wizytację do domu. Na zgłoszenie pracownicy
udają się na kontrolę.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 12.
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2021
za 2019 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
zostało przedstawione sprawozdanie pisemne, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję,
wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poinformowała, że komisja
Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie.

Ad 13.
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony
(wniosek nr PMS.7142.5.17.2019), (wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego
na lokalu na czas nieoznaczony, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję, wobec braku
osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie ww. wniosek.
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Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że komisji zostało przedstawione
sporo wniosków, z prośba o opinię. Dwa pierwsze dotyczą przekwalifikowania lokalu
socjalnego na lokal na czas nieoznaczony dla osób które złożył wniosek oraz spełnia
wszystkie warunki, kolejne wnioski dotyczą wskazania lokalu przeznaczonego do najmu
socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, są to wnioski MZBK, tradycyjnie
MZBK proponuje pozostawić rodziny na tym samym mieszkaniu i nie przydzielać im nowego
mieszkania. Ta procedura przynosi efekty finansowe gminie i nie stwarza sytuacji, ze
mieszkaniec nie płacący dostaje nowe wyremontowane mieszkanie, gdyż pozostaje na swoim
lokum.

Radna Halina Mińczuk wyjaśniła, że dwa pierwsze wnioski, dotyczą osób składających
wniosek o przedłużenie najmu lokalu socjalnego na lokalu na czas nieoznaczony, jest to z
korzyścią dla gminy, gdyż gmina może pobierać wyższy czynsz, osoby nie zalegają z
płaceniem czynszu. .

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. wniosek.
Głosowano w sprawie:
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony
(wniosek nr PMS.7142.5.17.2019)..
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki
Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”)  zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 14.
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony
(wniosek nr PMS.7142.5.1.2020) (wniosek  stanowi załącznik do nin. protokołu)..

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego
na lokalu na czas nieoznaczony, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję, wobec braku
osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie ww. wniosek
Głosowano w sprawie:
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony
(wniosek nr PMS.7142.5.1.2020)..
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”)  zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 15.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2019(wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).



8

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu
socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych
do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca komisji otworzyła
dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poddała pod
głosowanie ww. wniosek
Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.13.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 16.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.19.2019(wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.19.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.
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Ad 17.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.27.2019(wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.27.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 18.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.33.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego
z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do
wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca komisji otworzyła
dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji poddała pod
głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.33.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się”
pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 19.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.36.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.36.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 20.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.37.2019(wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.37.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
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Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:

7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 21.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.39.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek, przewodnicząca komisji otworzyła dyskusję.

Radny Marek Piasecki zapytał się w temacie ww. wniosku, nie dotyczy to mieszkania
socjalnego czy dotyczy to mieszkania za które gmina ponosi koszty do mieszkania do
spółdzielni lub wspólnoty mieszkaniowe.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że to jest działanie które zmierza aby
dla gminy było opłacalne, gdyż do tej pory gmina musiała za to mieszkanie płacić.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww.
wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.39.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki
Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”)  zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 22.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.40.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.40.2019..
Wyniki głosowania
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki

Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 23
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.47.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.47.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 24.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.48.2019 (wniosek stanowi załącznik do
nin. protokołu).
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że komisji
został przedstawiony ww. pisemny wniosek w sprawie o wskazanie lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców
uprawnionych  do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego, przewodnicząca
komisji otworzyła dyskusję, wobec braku osób chętnych do dyskusji, przewodnicząca komisji
poddała pod głosowanie ww. wniosek.

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
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przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.48.2019..
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marek Piasecki
Komisja Spraw Społecznych stosunkiem głosów:
7 głosów ,,za”, 1 głos ,,wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 25.
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.62.2019 - z prośbą o przyspieszenie
wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na złożoną przez
mieszkańców budynku skargę na uciążliwych lokatorów (wniosek stanowi załącznik do nin.
protokołu).

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska wyjaśniła, że wniosek został złożony przez MZBK
dotyczy prośbą o przyspieszenie wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z
uwagi na złożoną przez mieszkańców budynku skargę na uciążliwych lokatorów.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że ww. wniosek został złożony przez
MZBK został również poparty wieloma pismami sąsiadów, którzy zwrócili się o to aby tę
rodzinę ulokować w innym miejscu. MZBK precyzyjnie określiła czy ta potrzeba jest
konieczna, co się stało i został przygotowany ww. wniosek, poparty przez MZBK.

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy przesiedlenie tej rodziny w inne miejsce nie
będzie powodować uciążliwości dla lokatorów w innym miejscu.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że rodzina która sprawia pewne
trudności w momencie przesiedlenia uspokaja się, zmieniają srodowisko, ale nie ma pewnści,
że się uspokoją. Bo znajdują się w nowej rzeczywistości społecznej i innym otoczeniu. Z
doświadczenia MZBK wynika, że jest to skuteczna droga.

Radny Marek Piasecki poinformował, że nie zgadza się z słowami zastępcy prezydenta
miasta, gdyż w tej wspólnocie mieszkaniowej to oni byli problemem, a nie na odwrót. Uważa,
ze przedstawione wnioski dot. trudnych tematów, ponieważ on jest przeciwnikiem, dawania
ludziom mieszkań socjalnych, wstrzymywał się w głosowaniu. Gdyż trudno nagradzać tych
ludzi, którzy nie płacą, nie dbają o te mieszkania, a stać ich na różne inne rzeczy np.
telewizory plazmowe, cyfrowe telewizje a nie płacą bardzo niskich czynszów. Zapytał czy
jest miejsce gdzie ww. rodzina zostanie przeniesiona oraz czy mieszkańcy tamtych mieszkań
poinformowano, że przyjdzie do nich taka rodzina z problemami.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że nie ma takiego miejsca, ponieważ
najpierw musi być przesunięcie na liście. Wtedy będzie można przydzielić te mieszkanie
zgodnie z kolejnością. Uważa, ze MZBK jest przygotowane do tej sytuacji.

Przewodnicząca komisji zapytała ile osób w tej rodzinie.

Radna Halina Mińczuk odniosła się do wypowiedzi radnego Marka Piaseckiego i radnego
Sławomira Wokowieckiego. Przeniesienie nie następuje tylko dlatego, że ktoś zakłóca spokój,
lecz jest wyrok sadowy który trzeba zrealizować, również nie płacenie czynszu i zakłócanie
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spokoju jest jednym z powodów, aby te osoby eksmitować. Po eksmisji rodziny otrzymują
mieszkania o niższym standardzie, nie mają centralnego ogrzewania oraz czynsz jest niższy.
Dla mieszkań w którym jest wyrok sadowym czynsz jest obniżany do czasu, aż te lokale
otrzymają osoby z wyrokiem sądowym. jest to z korzyścią dla gminy, mieszkania są
metrażowe dopasowane dla rodzin o niższym standardzie. Jest wyrok sądu, należy go
zrealizować.

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska dodała, że lokatorzy którzy są sąsiadami takich osób,
którzy w sposób rażący narażają porządek domowy, mają prawo się ratować, przewiduje to
ustawa o ochronie praw lokatorów.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie:

Głosowano w sprawie:
Wniosek o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych
osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu
przeznaczonego do najmu socjalnego - PMS.7143.1.62.2019 - z prośbą o przyspieszenie
wskazania lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na złożoną przez
mieszkańców budynku skargę na uciążliwych lokatorów.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”)  zaopiniowała ww. wniosek.

Ad 26.
Zatwierdzenie listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do
najmu socjalnego z dnia 19 lutego 2020 r. (zarządzenie Prezydenta Miasta
Nr 580/PMS/2020) (zarządzenie stanowi załącznik do nin. protokołu).

Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie.

Ad 27.
Sprawy bieżące.

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała o lokatorów po pożarze czy otrzymali pomoc i lokal
zastępczy.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że rodziny po pożarze, otrzymały
pomoc, dot. 4 mieszkań, w tych zasobach było tylko jedne mieszkanie gminne,  jedna rodzina
otrzymała lokal socjalny, kolejna przebywa w hotelu, kolejna również zwróciła się z prośbą o
możliwość przebywania w hotelu, administrator posiada ubezpieczenie budynku, oczekuje na
ekspertyzę budowlaną, mieszkania zostały zalane działaniami pożarniczymi, pod koniec
tygodnia budynek zostanie udostępniony mieszkańcom, pozostałe rodziny przebywają u
swoich ropdzin.

Radna Hanna Białas zgłosiła wniosek ustny:
,,w związku z zamknięciem restauracji oraz pubów ok. 13 marca br., czy właściciele mogą
zgłaszać wniosek o zwolnienie opłaty za koncesje alkoholowe, proporcjonalnie do czasu
zamknięcia”.
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Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że zostanie przygotowana opinia
prawna w tym temacie.

Radny Marek Piasecki zapytał czy gmina lub wychowawcy klas monitorują czy dzieci które
korzystały z dofinansowanych posiłków w szkole, który dla wielu dzieci był dla nich jedynym
ciepłym posiłkiem w ciągu dnia, a obecnie przebywają w domach, czy ktoś monitoruje tę
sytuację, czy może trzeba dostarczyć im ten posiłek. Chodzi o dzieci w tragicznej sytuacji,
czy gmina coś robi, aby im ten posiłek dostarczyć.

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że szkoły nie pracują, nie działają
kuchnie, więc posiłki nie są dostarczane, lecz wychowawcy klas i pedagodzy naprawdę
monitorują sytuację. W 90% wychowawcy mają bezpośredni kontakt z dziećmi. Zgadza się
z radnym, że do końca nie są w stanie określić tej sytuacji. Dodał, że system edukacyjny
zatrzymany w ten sposób, to jest porażkach i dramat. Dyrektorzy i nauczyciele przez media
próbują dotrzeć do dzieci. Lecz dzieci nie mają kontaktu społecznego.

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska przypomniała, że dlatego w poprzednimi punkcie
pytała się czy w o rodzinach zwiększyła się przemoc, czy jest więcej zgłoszeń przemocy.

Radny Sławomir Wołkowiecki w obliczu tej wielkiej tragedii wyraziła podziękowanie dla
restauratorów min. radnego Marka Piaseckiego za dostarczanie posiłków do szpitala, a nie
pobierają opłat za te posiłki.

Radny Marek Piasecki zapytał o pracę Urzędu Miasta w tym trudnym czasie.
Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że proponuje mieszkańcom załatwiać
sprawy w poprzez e-mail lub pozostawić dokument w skrzynce nadawczej.

Ad 28.
Zakończenie obrad.

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 17:10 zamknęła zdalne za pośrednictwem systemu
wideokonferencyjnego Microsoft Teams posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady
Miasta Kędzierzyn-Koźle.

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI

Ewa Odulińska (-)

Protokołowała

A. Dworaczek


